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Jeg er afdelingsbioanalytiker på KBA AUH.

Jeg synes det er vigtigt at ledersiden er repræsenteret i regionsbestyrelsen.

Det er vigtigt at der kommer leder input til det arbejde der foregår i dbio, samtidig med at der 
bliver lavet arrangementer for ledere evt. gerne sammen med TR, amir og medlemmer.

Jeg har stor interesse i det gode arbejdsmiljø. Især nu hvor der opføres nye store hospitaler i 
regionen, samtidig med løbende krav om besparelser. 

Det udfordre arbejdsmiljøet for personale og ledere i dbio. Det er vigtigt at sætte fokus på hvad 
bioanalytikere  kan bruges til fremadrettet, med de faglige kompetencer bioanalytikere har.

Jeg vil gerne være med til at regionsbestyrelsen arbejder med at hjælpe medlemmerne og gøre det
synligt for politikkernehvem vi er, og at det er en fælles sag, at der er et godt arbejdsmiljø på 
arbejdspladserne.


